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L !d. Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Vadászunk vagy sem? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Májusban, Bőszénfán, a Kaposvári Egyetem Vadgazdálkodási Tájközpontjában tartott megyei
vadásznapon, L. Simon László kormánybiztos azt mondta, hogy a vadászati törvényne k
módosításokra, modernizációra van szüksége .
Elmondása szerint majd hajtottak végre 2010-2014 között, amelyek a vadászok érdekeit
szolgálják. Nos, szerintem maguk a vadászok ezt erősen kétségbe vonnák. Kormánybiztos úr
tovább elmondta, hogy 2017-ig szeretnék befejezni a törvény módosításait, mivel a
vadásztársaságok által használt területek hasznosítási joga ugyanis lejár .
Felvetül a kérdés, miért kell ezért még 3 évet várni? Miért nem lehet már most tárgyalni a
törvény azon módosításairól, amelyek már most szükségesek lennének? Talán ezen a téren i s
— mint oly sok másikban korábban — a kormánypárt közeliek fognak el őnyben részesülni, csak

még nem állt össze teljesen a mit-hogyan-kinek elve ?

Mikor kezdődhet meg a vadászati törvény módosításainak tárgyalása az
országgyű lésben?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . szeptember 25 .
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